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ÉS UN DELS IMPULSORS D’ALPIFY, UNA APLICACIÓ
CLAU EN MOLTS RESCATS D’EMERGÈNCIA

“L’èxit és ajudar a
salvar gent, no

estar a molts llocs”

AMB FUNDADOR D’ALPIFY

lpify és una aplicació
creada a Andorra que
facilita la localització de

persones. La seva utilitat ha que-
dat de manifest amb diversos
rescats de muntanya efectuats
amb èxit i ja l’empren serveis d’e-
mergències de diverses comuni-
tats autònomes espanyoles. Gui-
llem Viladomat és un dels
impulsors de l’empresa que la
comercialitza.

S’esperaven l’èxit i l’abast que
està tenint l’aplicació, i a
aquesta velocitat?
El sistema el vam fer per a esta-
cions d’esquí, no per al 112. No
ens ho imaginàvem, però estem
molt contents. L’èxit no és que

estigui ja a molts llocs, sinó que
estigui ajudant a salvar gent.

D’on va sortir la idea?
Un noi va quedar inconscient a
la muntanya i no hi havia mane-
ra de trobar-lo. Alpify sorgeix de
donar voltes al cap sobre per què
està passant això i com es pot so-
lucionar.

Si l’aplicació és gratuïta, on és
el negoci?
A vendre-la a les administra-
cions. Per exemple, a Andorra,
cada cop que es perd una perso-
na es gasten molt diners en la re-
cerca. Nosaltres venem l’estalvi.
Venem una llicència anual i ells
paguen per utilitzar el nostre sis-
tema.

Ara per ara, qui l’ha comprat?

Andorra. També la Rioja, Cantà-
bria i Euskadi. I estacions com
Grandvalira, Font Romeu o Las
Leñas, a l’Argentina. I també a
pistes de Turquia, Kazakhstan i
Azerbaidjan. 

Quins plans tenen per al futur?

Estem mirant de fer el salt inter-
nacional, buscant un soci capita-
lista que cregui en la idea i que
aposti per crear un equip comer-
cial per anar arreu del món a
vendre-la.

Què significa que es digui que
s’ha rescatat gent amb una
aplicació creada a Andorra?
És un plaer, un honor. D’Andorra
la gent diu que ve a comprar o a
esquiar. Ja va sent hora que gent
d’aquí surti a fer coses a fora.

El que és clar és que això salva
vides...

No sabrem si aquesta gent que
s’ha rescatat hauria mort o no,
però crec que hem fet bona fei-
na. Ara volem que el producte
estigui a tot el món.

Treballen en altres aplica-
cions?
No, només fem l’Alpify. No ens
dediquem a altres programes.

I de cara al futur, què s’hi pot
incorporar?
Estudiem una tecnologia que
ens permeti treballar sense co-
bertura de mòbil. Seria tancar el
cercle.

GABRIEL PÉREZ
Andorra la Vella
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Quan es perd algú es
gasten molt diners en la
recerca; venem l’estalvi

FERNANDO GALINDO

NOTÍCIES D’EMPRESA

L’Associació Carnet Jove Andor -
ra i Crèdit Andorrà, patrocinador
del Carnet Jove al Principat, ja
disposen del Pack Carnet Jove
2014. Un talonari de vals de
descompte per als titulars del
Carnet Jove Clàssic i del Carnet
Jove 16PUNT30. En aquesta edi-
ció s’han agrupat 91 vals de
descompte, amb ofertes de 2x1,
invitacions, entrades gratuïtes i
descomptes de fins al 50% en
diversos àmbits, com ara mobili-
tat, cultura, lleure, formació, es-
ports, salut i bellesa, tecnologia

i serveis. A més, incorpora avan-
tatges financers. Per exemple,
Crèdit Andorrà regala la primera
quota als joves que contractin
una assegurança PIAM, Crèditsa-
lut, entre altres, i també regala
una aportació gratuïta si es con-
tracta un Pla Estudiant o un Pla
de Jubilació.

El Pack es pot recollir a l’ofici-
na del Carnet Jove Andorra i als
Punts d’Informació Juvenil dels
comuns, per al Clàssic, i a les
oficines de Crèdit Andorrà, en el
cas del 16PUNT30.

Crèdit Andorrà

Tel.: 88 88 88
www.creditandorra.ad

El Pack Carnet Jove 
2014 ja està disponible

SERVEIS
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POLÍTICAAFRONT COMÚ DE LES DUES FORMACIONS

SDP i el PS de San Marino demanen un
temps d’ajust en l’acostament a la UE

Els membres del Partit Socialista
de la República de San Marino i
del grup parlamentari d’aquesta
formació es van reunir ahir amb
els consellers del grup parlamen-
tari mixt i els membres de Social-
democràcia i Progrés (SDP) per
analitzar les relacions d’Andorra i
San Marino amb la Unió Euro-
pea. Unes relacions que “preocu-
pen” els dos, tal com va indicar el
president del grup mixt, Jaume

Bartumeu. Malgrat que les dues
formacions es troben a l’oposició
en els respectius països, volen fer
front comú en les negociacions
per l’acostament a Europa perquè
el possible acord d’associació res-
pecti les peculiaritats dels dos es-
tats i s’apliqui amb una “seqüèn-
cia”, va indicar Bartumeu. És a dir,
que no s’introdueixi de forma au-
tomàtica, sinó que es puguin
contemplar situacions específi-
ques com s’ha fet amb Liechtens-
tein o Malta. Tant els represen-
tants del PS sanmarinès com des

d’SDP es va reconèixer que no es
poden crear “falses expectatives”
ni “fer-se il·lusions”, ja que no es
crearà un acord a la mida de cap
dels dos estats.

Els membres del PS de San Ma-
rino van ser rebuts al matí pels
síndics generals, Vicenç Mateu i
Mònica Bonell, al Consell Gene-
ral. La delegació política sanma-
rinesa, que avui al matí tancarà la
visita al país, va recórrer les de-
pendències del nou edifici parla-
mentari acompanyada dels sín-
dics generals.

AGÈNCIES
Andorra la Vella


